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PROTOKÓŁ Nr  10/2015 
 posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się 15 grudnia 2015 roku, o godz. 1400 

 
Przewodnicząca Komisji - Teresa Majkusiak 
Protokolant   - Alicja Dąbrowska  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 9 radnych na 
ogólną liczbę 9 oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 
1 i 2 do protokołu). Następnie poprosiła o rozszerzenie porządku obrad o punkt 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego 2015. 
 
Innych uwag do porządku nie zgłoszono.  
Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco:  
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na 2015 rok. 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 
26/IV/2015 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 30 stycznia 2015 roku dotyczącej 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego.  

 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej na rok 2016. 

 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

radomskiego na lata 2016 – 2022.  
 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015 
  

6. Sprawy różne.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła wszystkie zmiany znajdujące 
się w projekcie przedmiotowej uchwały. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu.  
Następnie przystąpiono do zadawania pytań.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał o Centrum Aktywności Cyfrowej.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że jest to projekt, który ogłosił 
Minister Administracji i Cyfryzacji. Są tworzone punkty, w których będzie nadawany 
mieszkańcom podpis kwalifikowany. Osoby będą się mogli nim posługiwać i wysyłać 
wnioski i podania do urzędów.  
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Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że szkoły środki na odprawy emerytalne wypłaciły 
nauczycielom z własnych pieniędzy, zatem zostanie w budżecie powiatu kwota 62.000 
złotych.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że dokładnie taka kwota była wypłacona 
do końca sierpnia tego roku. O takie środki wystąpiliśmy i takie pieniądze otrzymaliśmy z 
rezerwy. Bo my środki na odprawy emerytalne wyłożyliśmy z własnych pieniędzy, czyli te 
pieniądze, które otrzymaliśmy zostaną w Starostwie i wejdą do wolnych środków przyszłego 
roku.  
Obowiązek wypłaty odpraw jest do końca sierpnia, składanie wniosków jest w czerwcu. A 
pieniądze uruchamiane są w grudniu. Więc nie dajemy ich jednostkom, bo jednostki już 
wypłaciły z pieniędzy, które mu im daliśmy na ten cel. Środki te zostawiamy w Starostwie i 
wejdą do wolnych środków przyszłego roku. 
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał skąd się pojawił niedobór wynagrodzeń w MOW w 
Wierzbicy. Czy zostało zwiększone zatrudnienie.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że dyrektorzy szacowali budżet do końca 
sierpnia. Ostatni kwartał wynika z tego jaki będzie arkusz zatrudnieniowy na kolejny rok 
szkolny. 
 
Więcej pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 26/IV/2015 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 
30 stycznia 2015 roku dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że strona dochodowa i wydatkowa 
ma wpływ na dochody i wydatki, które są w części ogólnej WPF a w wykazie przedsięwzięć 
jest jedno zadanie, gdzie była zmniejszona dotacja z NPPDL.  
 
Pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali projekt 
przedmiotowej uchwały. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały 
budżetowej na rok 2016. 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że wszystkie Komisje stałe Rady dyskutowały na 
temat projektu budżetu na rok 2016 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej. Żadna z Komisji 
nie zgłosiła wniosków do projektów w/w uchwał. Generalnie wszystkie Komisji pozytywnie 
zaopiniowały te projekty.      
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że Zarząd Powiatu przedłożył 
projekt uchwały budżetowej na 2016 rok RIO i Radzie Powiatu 12 listopada br. Spełnił tym 
samym wymogi wynikające z ustawy o finansach publicznych. RIO w dniu dzisiejszym 
przesłała pozytywną opinię do projektu uchwały budżetowej na 2016 rok. Nie zawiera ona 
żadnych uwag. Wskazuje, że wszystkie dane, które powinny być wskazane są ujęte w 
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przygotowanym projekcie, wskazane są źródła dochodów, wydatków, wszystko jest zrobione 
zgodnie z obowiązującymi przepisami. Wskaźniki jakie nakłada na nas ustawa o finansach 
publicznych, czyli wyodrębnienie dochodów bieżących wyższych niż wydatki bieżące oraz 
wskaźnik zadłużenia spełniamy. Wszystkie dotacje zostały wprowadzone na zadania rządowe 
zgodnie z przekazanymi kwotami.   

Przedłożony projekt uchwały budżetowej na 2016 rok opracowany został w oparciu o 
aktualny stan prawny regulujący działalność powiatu oraz zgodnie z obowiązującą od 
stycznia 2016 roku klasyfikacją budżetową. 
 Przy planowaniu dochodów budżetowych przyjęto podane przez Ministra Finansów 
kwoty poszczególnych części subwencji ogólnej i planowaną kwotę z tytułu udziału we 
wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych oraz ustalone przez Wojewodę 
Mazowieckiego wielkości dotacji celowych na zadania z zakresu administracji rządowej 
i na zadania własne. Ujęto również kwoty dotacji na realizację zadań na podstawie zawartych 
porozumień i umów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego. Pozostałe dochody 
własne skalkulowano w oparciu o ich wykonanie w roku ubiegłym i faktyczne za III kwartały 
br. oraz przewidywane w roku bieżącym. 

Wydatki budżetowe zostały przyjęte na poziomie roku bieżącego po wyłączeniu 
jednorazowych dofinansowań.  Wydatki na wynagrodzenia zostały założone średnio 100 
złotych na etat plus wysługa lat, poza nauczycielami, którzy nie mają przewidzianych 
podwyżek w projekcie budżetu państwa. Zostały również założone podwyżki w jednostkach, 
które realizują zadania z zakresu administracji rządowej. Dotychczas ten fundusz był 
zamrożony, nie było wzrostu wynagrodzeń od 2010 roku, ale ponieważ zostały w projekcie 
uchwały budżetowej zostały wprowadzone zwiększone dotacje, dlatego Zarząd założył wzrost 
wynagrodzeń w placówkach, które realizują te zadania. Oczywiście jest to projekt. Podwyżki 
będą wstrzymane do momentu otrzymania ostatecznych kwot przesłanych przez Wojewodę w 
miesiącu marcu. Jeżeli te kwoty będą utrzymane, to wtedy będą uruchomione podwyżki.  

W pierwszej kolejności zabezpieczono spłaty dotychczas zaciągniętych zobowiązań z 
tytułu kredytów, zabezpieczono odsetki i poręczenia, które Zarząd udzielił dla naszych dwóch 
szpitali, następnie Zarząd pochylił się nad potrzebami, które złożyły poszczególne jednostki 
w zakresie większych remontów oraz zadań inwestycyjnych. Skalkulował, przejrzał 
wszystkie potrzeby, przeanalizował je i w ramach posiadanych środków zostały one 
wprowadzone do budżetu powiatu.          
Dochody budżetu powiatu założono w wysokości 122.458.727 złotych, tj. 98,0% 
przewidywanego wykonania w roku bieżącym. Po raz pierwszy zabezpieczone były wydatki 
majątkowe pochodzące z pomocy finansowej gmin powiatu radomskiego, z którymi były 
podpisane umowy o partnerstwie i gdzie były podjęte przez gminy uchwały intencyjne i w 
drugą stronę przez powiat dla gmin. Jest to kwota 1.510.000 złotych. Kwoty te są 
wprowadzane do budżetu ponieważ zmieniły się zasady naboru wniosków do programów 
gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 2016-2019.  Był to jeden z wymogów przy 
składaniu dokumentacji projektowej. 

Wydatki na rok 2016 Zarząd Powiatu zaplanował w wysokości 126.414.333 złote, tj. 
95,4% przewidywanego wykonania roku bieżącego. Z tego wydatki majątkowe stanowią 
kwotę 13.126.400 złotych. Zarząd planuje zaciągnięcie kredytu na 2016 rok. Jest to kwota na 
poziomie roku 2015, czyli 5,4 mln złotych ze spłatą w ciągu 6 lat.   

Zaplanowano również, że planowanym wynikiem wykonania budżetu 2016 będzie 
deficyt w kwocie 3.955.606 złotych. Będzie ona pokryta w całości planowanym do 
zaciągnięcia kredytem, o którym wcześniej mówiła. 

Wprowadzono również do budżetu wolne środki w kwocie 2.955.606 złotych. 
Pochodzą one w części z niewykorzystanych środków bieżącego roku oraz niezrealizowanej 
inwestycji w Szpitalu w Pionkach w wysokości 1 mln złotych.  
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Przystąpiono do zadawania pytań.       
 
Radny Łukasz Figura zapytał, jakie przewiduje się zadłużenie na koniec przyszłego roku.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że 16.400.000 złotych, co stanowi 
13,39% planowanych dochodów. Na koniec roku 2015 zadłużenie było zaplanowane na 
15.400.000 złotych, co stanowiło 12,87% planowanych dochodów.   
Dodała, że Zarząd wystąpił z wnioskiem w sprawie zmiany projektu uchwały budżetowej na 
2016 rok. Wiąże się to z tym, że od stycznia 2016 roku powiat został zobowiązany do 
realizacji nowego zadania polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej. Żeby 
można było przystąpić do jego realizacji musimy po stronie dochodowej i wydatkowej 
wprowadzić środki, które w całości pochodzą z budżetu państwa a będą przekazane w formie 
dotacji celowej. Jest to kwota 370.800 złotych.  
Ustawa o nieodpłatnej pomocy prawnej określa dla kogo jest ona przeznaczona tj. dla osób do 
26 roku życia i dla osób powyżej 65 z niskimi dochodami.  
Zarząd nie mógł tych środków wprowadzić na etapie przygotowania projektu uchwały 
budżetowej, ponieważ obowiązek złożenia projektu jest do 15 listopada a ani system BESTIA 
w którym sporządzany jest ten dokument, ani rozporządzenie w sprawie klasyfikacji 
budżetowej nie przewidywało na ten moment rozdziału, w którym można byłoby wprowadzić 
te środki.   
Jest to rozdział 75015. Aby Zarząd mógł wywiązać się z nałożonych obowiązków i podpisać 
umowy z radcami i adwokatami do końca roku, trzeba zmienić projekt przygotowanej 
uchwały i wprowadzić te środki do budżetu. 97% tej dotacji będzie przeznaczone na 
wynagrodzenia. Jest 6 punktów planowanych. Trzy punkty będą obsługiwane przez 
organizacje pozarządowe a trzy przez radców i adwokatów, którzy podpiszą umowy 
bezpośrednio z powiatem.   
 
Radny Włodzimierz Ćwil  zapytał, czy z radcami i adwokatami były już jakieś uzgodnienia.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że poszły pisma do Okręgowych Izb 
Adwokackich i Radcowskich, które mają wskazać osoby. Radców prawnych już wyznaczono 
adwokatów jeszcze nie.  
Punkty porad będą znajdować się w Pionkach, Radomiu tj. w Starostwie Powiatowym, w 
Wierzbicy, w Iłży, w Skaryszewie i Zakrzewie.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji przy 6 głosach za, 1 – przeciw, 2 – wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały budżetowej na rok 2016. Stanowi ona załącznik Nr 5 do 
protokołu.        
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na lata 2016 – 2022.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, okres WPF się nie wydłużył z uwagi 
na to, że zobowiązania, które mamy zaciągnięte i które planujemy do zaciągnięcia nie 
wydłużają tego okresu, więc nie było potrzeby tego robić.  
WPF to dokument, który musi być sporządzany zgodnie z ustawą o finansach publicznych w 
sposób realistyczny. Wieloletnia Prognoza Finansowa była też przedmiotem opinii RIO i 
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możliwości spłaty zaciągniętego zadłużenia. Opinia jest pozytywna. Nie ma do niej żadnych 
uwag. Wskaźniki przez cały okres obowiązywania WPF są spełnione.     
 
Radny Włodzimierz Ćwil  poinformował, że będzie głosował przeciw tej uchwale, ponieważ 
droga Jedlnia – Czarna została znowu przesunięta o rok, była do 2018 a teraz jest do 2019 
roku. Wiele lat wcześniej mówiło się o roku 2013 – 2014 później o 2016.  
Poinformował, że na Komisji Administracji dowiedział się, że pani dyrektor wnosiła do 
Zarządu o przesunięcie tej drogi na rok 2019. Zarząd się do tego wniosku przychylił.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska stwierdziła, że pani dyrektor kierowała się przede 
wszystkim racjonalnością, które zadania w pierwszej kolejności będą robione. W gminie 
Jedlnia Letnisko zostało tylko dwie drogi do realizacji. Jedna inwestycja z przebudową mostu 
będzie realizowana, bo most jest w bardzo złym stanie.  A ta droga Jedlnia – Czarna zostanie 
ostatnią inwestycją do zrobienia w tej gminie. Są gminy, które nie mają pokończonych 
inwestycji i są pilniejsze potrzeby.  
 
Radny Waldemar Trelka stwierdził, że w gminie Kowala nie ma ani dps-u ani szpitala, ani 
szkoły średniej, nie ma praktycznie nic powiatowego oprócz dróg. W WPF jest tylko jedna 
pozycja Młodocin – Kowala zrealizowana w 2015 roku i jest zaplanowane 300.000 złotych w 
2016 roku. Jest to jedyny akcent jeśli chodzi o gminę Kowala w budżecie w ogóle na 2016 
rok. Zapytał, czy zaplanowane są jakieś inne inwestycje drogowe w gminie Kowla. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że jest tylko jeden akcent, ale to nie 
znaczy, że  w kontekście polityki Zarządu w gminie Kowala źle się dzieje. Jak by nie było, to 
od kilku lat budowali jakieś kolejne fragmenty dróg. Akurat w tym roku, o którym mówią jest 
jeden projekt. Natomiast nie stać nas na to, żeby mogli wszystkie oczekiwania łącznie z 
głosem radnego Ćwila spełnić. Mamy tyle pieniędzy ile mamy. Starają się je dzielić 
sprawiedliwie. W każdej gminie może nie w każdym roku starają się coś robić. Jeśli byłoby 
więcej środków to budowaliby więcej tych dróg.  
 
Radny Waldemar Trelka stwierdził, że koryguje swoją wypowiedź, bo w 2016 roku w 
ogóle nie ma skierowanych pieniędzy na gminę Kowala, są dopiero w roku 2018.  
Stwierdził, że Starosta nie daje mu szansy, aby zagłosował za tym budżetem.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że wniosków, oczekiwań jest 
zdecydowanie więcej niż pieniędzy. Jeśli będziemy podchodzić na takiej zasadzie, że tylko 
dlatego nie będą głosować, bo w mojej gminie czegoś nie ma, to nie jest w porządku, dlatego 
że trzeba spojrzeć na całość. Mamy 13 gmin i jest na drogi 8,5 mln złotych. Nie możemy 
wykonać w każdej gminie każdego roku drogi po 1 mln złotych.   
 
Radny Waldemar Trelka poprosił, aby Starosta zostawił te argumenty. Jest radnym z gminy 
Kowala i nawet złotówka nie jest zaplanowana w budżecie na tę gminę. To są fakty.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał, czy nie należy brać pod uwagę tego, że w 
poprzednich dwóch latach w gminie Kowala były budowane kolejne odcinki. Dodał, że są 
gminy gdzie nic nie robiono w poprzednich latach. Starają się te środki dzielić rozsądnie. I 
robią to tak, żebyśmy mogli podzielić środki rozsądnie. Kiedy razem robili budżety to też 
były gminy, w których nie było budowanych dróg. No i wtedy, też powinni zachować się 
podobnie i mówić o tym, że nie będą głosować za budżetem dlatego, że w jakiejś gminie nie 
ma projektowanej drogi? Należy zachowywać się trochę inaczej. Mało tego radny Trelka nie 
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jest radnym tylko z gminy Kowala, tylko z okręgu, gdzie w pozostałych dwóch gminach coś 
się dzieje. Podchodźmy do tego na zasadzie takiej, że to jest jeden budżet powiatu 
radomskiego. Trzeba go brać jako całość. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska dodała, że pani dyrektor Chojnacka na posiedzeniu 
Komisji Administracji wyjaśniła czym się kierowała składając taką propozycję do Zarządu. 
Był robiony przegląd dróg i wybrała te inwestycje, które są niezbędne do realizacji i z 
którymi można było wystąpić o dofinansowanie ze środków zewnętrznych. I to zostało 
zrobione.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji przy 6 głosach za, 2 – przeciw, 1 – wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na 
lata 2016 – 2022. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.        
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2015. 
 
Projekt uchwały dotyczył ujęcia w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego zadań przyjętych do realizacji w budżecie na 2015 rok w Powiatowym 
Zarządzie Dróg Publicznych, tj.:  

• przebudowy drogi powiatowej Przytyk – Wawrzyszów – 67.712,64 zł. Umowa na 
ostatni XII etap została podpisana z wykonawcą robót. Do chwili obecnej wykonano 
już znaczną część zadania, tj. roboty ziemne, poszerzenia oraz warstwę wyrównawczą, 
które zostaną zafakturowane i zapłacone w tym roku. Do wykonania pozostało 
ułożenie warstwy ścieralnej i oznakowanie, które ze względu na panujące warunki 
atmosferyczne mogą nie zostać wykonane w br. Ostateczny termin realizacji zadania 
to 30 czerwca 2016 roku.  
 

• opracowania dokumentacji do celów regulacji stanu prawnego i dokumentacji 
projektowej drogi Pakosław – Iłża - 104.560 złotych. Na realizację zadania została 
podpisana umowa z wykonawcą. W związku z koniecznością uzyskania niezbędnych 
uzgodnień, decyzji oraz warunki atmosferyczne, które mogą utrudnić okazanie granic 
w terenie istnieje zagrożenie wykonania tego zadania jeszcze w tym roku. Ostateczny 
termin realizacji zadania to 30 czerwca 2016 roku.  

 
• „opracowania koncepcji budowy ścieżek rowerowych w Powiecie Radomskim” - 

123.619,92 złotych. Do chwili obecnej wykonane zostały prace związane z częścią 
opisową koncepcji zawierającą cele i założenia rozwiązań technicznych, terenowe 
uwarunkowania realizacyjne związane z innymi inwestycjami strategicznymi, 
warunkami środowiskowymi oraz szerokością istniejących pasów drogowych oraz 
opis zaproponowanych tras tych ścieżek w podziale na poszczególne drogi 
powiatowe. Do realizacji pozostały natomiast prace związane z wrysowaniem na 
mapy zasadnicze zaproponowanych propozycji przebiegu ścieżek rowerowych. 
Ostateczny termin realizacji zadania to 30 czerwca 2016 roku. 

 
• opracowania dokumentacji geodezyjnej do celów regulacji stanu prawnego 

nieruchomości zajętych pod drogę powiatową nr 1133W Stara Błotnica – Jedlanka 
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oraz opracowanie dokumentacji geodezyjnej do celów regulacji stanu prawnego 
nieruchomości zajętych pod drogę powiatową nr 3522W Pionki – Podgóra – łaczna 
kwota 89.900 złotych. Powiat otrzymał informację o dofinansowaniu w wysokości 
85% kosztów kwalifikowalnych ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w/w zadań. Został jednocześnie zobligowany do dostarczenia 
dokumentów potwierdzających prawo dysponowania gruntami, na terenie których 
były realizowane inwestycje zostały podpisane umowy z wykonawcami na regulację 
stanów prawnych nieruchomości zajętych pod w/w drogi. Biorąc pod uwagę późny 
termin podpisania umów oraz procedury geodezyjne nie jest możliwe zakończenie 
robót w bieżącym roku. Okres realizacji do 30 czerwca 2016 roku, 
 

• opracowania dokumentacji geodezyjnej do celów regulacji stanu prawnego 
nieruchomości zajętych pod drogę powiatową nr 3503W Młódnice – Jarosławice – 
Cerekiew – Radom – 63.300 złotych. Z uwagi na wydłużający się proces 
kompletowania i sprawdzania dokumentacji przez Powiatowy Ośrodek Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej zadanie to nie zostanie zakończone do końca bieżącego 
roku. Ostateczny termin realizacji w/w zadania ustala się do 30 czerwca 2016 roku. 

 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, jaki będzie koszt wykonania całości koncepcji budowy 
ścieżek rowerowych w powiecie.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że 123.619,92 złotych. Było na tym 
zadaniu 270.000 złotych, ale zostały one przeniesione. Koncepcja w tej I części została 
wykonana. Była ona przedłożona. Pozostaje kwestia wrysowania ścieżek, ale Zarząd 
zdecydował, aby Komisje to przedyskutowały, jak maja wyglądać.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy w styczniu dostaną tę koncepcję i radni będą mogli 
podyskutować. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska stwierdziła, że zadania musi być rozliczone do końca 
czerwca.  
 
Radny Łukasz Figura zapytał, czy na ostatniej sesji nie była zmieniana nazwa tego zadania. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła opracowanie koncepcji i budowa ścieżek 
rowerowych w powiecie radomskim, takie jest zadanie w naszym budżecie na dany rok. I etap 
wprowadzony został do projektu budżetu na przyszły rok.  
 
Radny Łukasz Figura zapytał czy te kwoty przechodzące na rok przyszły zostały 
pomniejszone, bo jak pamięta na drogę w Iłży było 150.000 złotych. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że w wydatkach niewygasających 
znalazły się kwoty już po przeprowadzonych przetargach. Do wydatków niewygasających 
wprowadza się faktyczne wydatki, jakie wynikają z zaciągniętych zobowiązań, czyli 
podpisanych umów.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 
projekt przedmiotowej uchwały. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.   
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Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad  - Sprawy różne.  
 
Ustalono, że uchwały RIO dotyczące opinii do projektu uchwały budżetowej na 2016 rok oraz 
projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na lata 2016 – 2022 zostaną 
rozdane radnym przed sesją Rady Powiatu. Stanowią one odpowiednio załączniki Nr 8 i 9 do 
protokołu.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 10 posiedzenie 
o godz. 14.50.  
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                Teresa Majkusiak 
 
 
 
 


